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Livslang glede i 
gym og turn 

 

Protokoll  
fra kretsstyremøte nr. 12/2021/2023 
 
Tid: Onsdag 09.10.2024 kl.19.00 – 20.36 
Sted: Teams 
 
Deltakere  
Bernt Rølland, leder 
Vibeke Reinertsen, nestleder 
Christina Sandvand Omfjord, styremedlem 
Celinda Gottschack, styremedlem 
Atle Woxholt, styremedlem  
Vibeke Gottschack, varamedlem 
 
Anne-Kristin Sollid, administrasjonen  
_______________________________________________________________________ 
 
K-sak   72/2023/2025  Godkjenning av protokoll styremøte 11/2023/2025 
K-sak   73/2023/2025  Oppfølging av saker 
    *Hederstegnutvalg i kretsen  
    *Nye utvalgsmedlemmer turn og RG?  
K-sak   74/2023/2025  Regnskapsrapport 
K-sak   75/2023/2025   Møte med utvalgene og styret i september – evaluering/oppfølging 
K-sak   67/2023/2025  Høstmøtet 
K-sak   76/2023/2025  Kretsting 2025 
K-sak   77/2023/2025  Søke fylkeskommunen om tilskudd - trenersamling/kurs 2025 
K-sak   78/2023/2025  Eventuelt 
 
 
K-sak   72/2023/2025  Godkjenning av protokoll styremøte 11/2023/2025 
Protokollen ble godkjent uten kommentarer.  
 
K-sak   73/2023/2025  Oppfølging av saker 
*Hederstegnutvalg i kretsen Hege Valvik, Kristian Bjugan og Annette Andersen blir med i utvalget. 
Anne-Kristin kontakter utvalget for eventuelt nyhetsbrev som skal sendes ut vedrørende forslag til 
kandidater til NGTFs kretsfortjenestmedalje. Målet er at utvalget skal innstille kandidater til styret, for 
utdeling på tinget.   
*Nye utvalgsmedlemmer turn og RG De jobbes videre med å spørre aktuelle kandidater, Bernt med 
tanke på RG og Christina med tanke på turn kvinner.  
 
K-sak   74/2023/2025  Regnskapsrapport 
Rapport oppdatert pr. 31.08.24 var publisert i Teams før møtet. Det ble gjort en gjennomgang i møtet, 
der en så på utgifter og inntekter for alle avdelinger. Kretsen har til nå i år et overskudd. Det er 
budsjettert med et underskudd. En del planlagte arrangement (ALT-konferansen, Norgesfinalen mm.) 
vil gi større utgifter. De ulike utvalgene vil nok tildele noen midler mot slutten av året. Styret vil minne 
klubbene på tilskuddsordningen i nyhetsbrev og på Høstmøtet.  
 
K-sak   75/2023/2025   Møte med utvalgene og styret i september – evaluering/oppfølging 
Møtet ble innledet med informasjon fra hjemmesiden. Resten av tiden jobbet utvalgene med egne 
tema. Fokus var handlingsplaner 2025 - 2026 og budsjett for 2025 - 2026. Det ble et bra møte, med 
god innsats fra ivrige utvalgsmedlemmer. Som oppfølging sendes det ut informasjon om følgende 
frister:  

- Budsjettforslag 2025 - 2026: 20.11.24  
- Årsrapporter 2024: 31.12.2024 
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Livslang glede i 
gym og turn 

 

K-sak   67/2023/2025  Høstmøtet 
Det har kun kommet innspill til saker fra breddeutvalget, ved Stian. Til nå har vi mottatt påmelding fra 
3 klubber og ett utvalg. Påmeldingsfristen er ikke før 1. november.  
 
Vi starter møtet med pizza, som Anne-Kristin bestiller etter påmeldingsfristen. 
 
Agenda, som ble laget i møtet, ser slik ut:  

1. Kort presentasjon av alle møtedeltakerne (navn og klubbtilhørighet) 
2. Informasjon om kretstinget – ønske om forslag til foredragsholder, ved Bernt 
3. Informasjon fra valgkomiteen, ved Stian  
4. Informasjon om hederstegnutvalget, ved Bernt 
5. Ung satsning, ved breddekomiteen/Stian 
6. Informasjon/rekruttering til Kick-off for trenere, ved Vibeke R. 
7. Erfaringsutveksling 

 
K-sak   76/2023/2025  Kretsting 2025 
Hotell lørdag 15. mars for 40 personer er booket av Atle. Vi har fått pris på 20 rom for overnatting fra 
fredag til lørdag. Middag fredag bestilles også, når vi vet mer om antall deltakere. Følgende inviteres 
til middag fredag og overnatting til lørdag: styre, utvalg, representant fra NGTF, valgkomite og 
kontrollutvalg. 
 
Innkalling sendes ut etter neste styremøte. Påmeldingsfrist settes til 1. februar. Utvalgene kontaktes 
for å gi innspill til hvilke arrangement som skal tildeles på tinget og lyses ut i innkallingen. Vi spør 
deltakerne på Høstmøtet om innspill til foredragsholder. Styret følger opp aktuelle kandidater mellom 
Høstmøtet og styremøte den 27.11, slik at foredragsholder er på plass før innkalling sendes ut.  
 
Valgkomiteen har spurt om styret tenker å gjøre endringer i loven, med tanke på innstilling til valg. 
Styret ser ikke for seg å gjøre endringer.  
 
Anne-Kristin sender ut forespørsel til valgkomiteen om gjenvalg for perioden 2025 – 2027, på vegne 
av styreleder.  
 
K-sak   77/2023/2025  Søke fylkeskommunen om tilskudd - trenersamling/kurs 2025 
Styret fikk tidligere i høst oversendt et prosjekt fra Mandals TF. De hadde startet prosessen med å 
planlegge en trenersamling/trener kick-off, med tilskudd fra fylkeskommunen, men lagt det på is. 
Styret sa seg i forkant av møtet med utvalgene, 25. september, positive til å videreføre prosjektet. 
Vibeke R., Vibeke G. og Celinda tar ansvar for å følge opp søknadsprosessen og arrangementet. 
Søknadsfrist til fylkeskommunen er 10. februar. De lufter ideen på Høstmøte for å knytte til seg flere 
bidragsytere til arrangementet. Det videre arbeidet med prosjektet starter etter Høstmøtet.  
 
K-sak   78/2023/2025  Eventuelt 
*SM turn kvinner 3. november kolliderer med ALT-konferansen, så det blir ingen representasjon fra 
styret på konkurransen. 
*Det har kommet en forespørsel fra en aktivitetspark om å ha stand på SM i tropp i Arendal. Styret har 
ingen innvendinger så lenge arrangørklubb og utvalg godkjenner det.  
*Husk fristen for tilbakemelding på NGTFs høringsdokument, 20. oktober.  
 
 
Referent:  
Anne-Kristin Sollid,  
Organisasjonskonsulent 


